
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 6 d’octubre de 2016 
Inici:  21:05 
Fi: 23:45 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  particular 
Anna Oliver Torrent  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Jordi Comajuan Brutau   particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Manuel Valle Corrales  particular 
Rosa Pizarro Gómez   AMPA escola Montnegre 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé  patronat de la gent gran 
 
Míriam Teruel Navarro  grup municipal del PSC 
Carmen Montes Azcutia grup municipal d’ICV 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la sessió la Sra. Cristina Gálvez i la Sra. Glòria Jiménez. 
 
Han excusat l’assistència la Sra. Carme Luis, la Sra. Berta Martin i el Sr. Jordi Gómez.   
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Treball de consulta de les comissions 
3. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La Sra. presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
Inicialment, abans de començar a tractar els punts de l’ordre del dia, la Sra. presidenta dóna la 
paraula a la Sra. Glòria Jiménez, directora de l’Escola Montnegre.  
 
La Sra. Jiménez explica als membres del Consell l’actual problemàtica en relació amb la pista 
de l’Escola. 
 
Els caps de setmana la pista queda oberta i a la nit, sobretot, s’hi congrega un grup de joves 
que la deixen força bruta. Això vol dir que dilluns al matí els alumnes de l’Escola es troben la 
pista en males condicions i, fins i tot, amb vidres trencats no només a la pista, sinó també al 
pati infantil, que òbviament suposen un perill per la mainada.  



 

 

 
Per aquest motiu, des de l’Escola es proposta que la pista es tanqui cada dia cap a les 19 
hores i si la pista ha de quedar oberta el cap de setmana, que el dilluns es faci una neteja extra 
de la instal·lació  perquè els alumnes de l’Escola s’ho trobin amb bones condicions.     
 
Després d’una estona de debat i de proposar diverses opcions per tal de solucionar el 
problema de la pista, la Sra. presidenta es compromet a parlar del tema amb l’equip de govern 
per buscar una solució. D’entrada, però, fins que no es resolgui si en tanca la pista, quan es 
tanca i qui la tanca, es decideix demanar a l’àrea d’Espai Públic que gestioni el tema de la 
neteja de l’espai els dilluns a primera hora, abans que obri l’Escola. 
 
Tot seguit, la Sra. Jiménez comenta que des de l’Escola estan tramitant l’inici del projecte per 
apadrinar una zona verda o de bosc, per tal de conscienciar l’alumnat amb la cura de la natura. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 7 de juliol de 2016 i si han de fer alguna observació. 
En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 
 
2. Treball de consulta de les comissions 
 
Pren la paraula el Sr. Comajuan per explicar la proposta treballada per fer una cursa d’orientació 
fixa a La Batllòria. La idea és que sigui una cursa a l’abast de tothom i, per això, es proposen 3 
tipus de recorregut, perquè cadascú pugui fer el que més s’adapti a les seves possibilitats: 
 
1r. Passejada fins el Pla de Can Terradas (5 km. aprox.) 
2n. Fins Can Puig, similar a la Marxa de la Dona (10 km. aprox.)  
3r. Seguint el GR83 fins Sant Martí de Montnegre (22 km.) 
 
D’entrada l’Ajuntament ja ha dit que el projecte és econòmicament viable, però s’ha d’acabar de 
desenvolupar encara. 
 
Un cop desenvolupat el projecte, aquesta activitat es podria  oferir a totes les escoles. 
 
A continuació, intervé el Sr. Valle per comentar que el pas que travessa la C35 cap a Riells i 
Viabrea és molt precari, fet que obliga molta gent a optar per travessar la carretera comarcal per 
dalt amb el conseqüent perill que això suposa.  
 
La  Sra. Montes diu que aquest tema ja ha estat reivindicat pel seu grup municipal durant anys, se 
n’ha parlar en el Ple de l’Ajuntament i, fins i tot, hi ha un preacord fet al respecte. De tota manera, 
el problema continua sense estar resolt.  
 
Seguidament, intervé la Sra. Oliver per fer un resum de la darrera reunió de la Comissió de Joves. 
Explica que, en relació amb el conflicte ocasionat arran de les darreres activitats de la “Batalla de 
gallos”, després de parlar-ne a la reunió, a la que també hi assisteixen educadors socials, es va 
decidir continuar permetent aquestes actuacions, perquè no deixen de ser activitats que el jovent 
demana. Es proposa, però, fer algun tipus de taller per intentar modular l’ús del llenguatge i que la 
lletra de les cançons sigui menys ofensiva. També es va parlar d’organitzar aquestes “batalles” 
tenint en compte que no coincideixin amb altres activitats adreçades a infants, especialment 
durant la Festa Major. 
 



 

 

El Sr. Jovellar apunta que el principal problema és l’ambient que es crea quan s’organitzen 
aquestes “batalles de gallos”. 
 
Sorgeix la proposta d’organitzar les activitats de Festa Major al Camp de futbol i el Sr. Pagès 
comenta que cal remodelar la Festa Major, fer activitats noves i oferir una Festa més variada i 
participativa.  
 
La Sra. presidenta comenta que totes les propostes que hi pugui haver en aquest sentit cal 
traslladar-les a la Comissió de festes, que és qui gestionar la organització de la Festa Major. 
 
Intervé novament la Sra. Oliver per continuar amb el resum de la reunió de la Comissió de joves. 
Es va proposar de sanejar la zona del Safareig i decorar les parets amb grafits. S’organitzaran 
tallers i un concurs anual per escollir quin grafit es pintarà. La idea és que el jovent es faci seu 
l’espai i això repercuteixi en un millor respecte i cura de la zona del Safareig, que també permeti 
organitzar-hi activitats durant tot l’any. 
 
La Sra. presidenta afegeix que també es millorarà la il·luminació d’aquest espai, perquè sigui més 
intensa. 
 
La Sra. Oliver comenta que la finalitat d’aquestes propostes és arribar al jovent i mirar d’integrar-
los en les activitats socials i culturals del poble.    
 
A continuació, explica que alguns membres del Consell es varen reunir amb el secretari municipal 
per mirar quines opcions hi havia per fer la consulta/referèndum per decidir el tancament del 
carrer Major. 
 
Sembla ser que la opció més viable, per aquest tipus de consulta, és l’Audiència púbica, que 
consisteix en reunir totes les persones interessades (la ciutadania en general), presentar les 
propostes consensuades amb els veïns implicats, debatre-les i decidir. 
 
La Sra. presidenta comenta que per la propera sessió caldria tenir propostes definitives per poder 
fixar la data de l’Audiència pública. 
 
 
3. Torn obert de paraula 
 
La Sra. presidenta comenta que en relació amb les queixes que havien quedat pendents de la 
darrera sessió i després de parlar-ne amb les àrees corresponents de l’Ajuntament : 
 

- Els forats de la Ctra. Nova s’acabaran de reparar en breu 
- L’arbre de l’entrada es treurà. Està anotat a la llista de tasques pendents. 
- Es farà una poda més exhaustiva dels plataners 
- La pavimentació del Parc de la A costa entre 18.000 i 20.000 euros 

 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 23:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


